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Hei, tässä vastaus: 

 

Salon kaupungin suun terveydenhuollon palvelutuotantoa on keskitetty tämän vuosikymmenen aikana 
siten, että 7 hammashoitolaa on lakkautettu Salon kaupungin taloustilanteen takia.  
 
Sosiaali‐ ja terveyslautakunta on kokouksessaan 15.05.2019 käsitellyt ponsiehdotuksen hammashoidon 
liikkuvan palveluyksikön hankkimisesta ja päättänyt ettei hankintaa tehdä kustannussyistä. Uuden 
hammashoitolan perustamiskustannukset ovat samaa suuruusluokkaa kuin liikkuvan palveluyksikönkin. 
 
Salon terveydenhuollossa käynnistyy palvelurakenneselvitys syksyllä 2020, jolloin joudutaan ottamaan 
kantaa myös suun terveydenhuollon alueelliseen järjestämiseen Salossa. Sekä Suomusjärvellä että 
Kuusjoella virassa olleet hammaslääkärit jäävät eläkkeelle elokuuhun mennessä. Koska Perniö, 
Suomusjärvi ja Kuusjoki olisivat yhden hammaslääkärin vastaanottoja, on hammaslääkärin rekrytointi 
niihin erittäin haastavaa, koska kollegiaalinen tuki puuttuu.  
 
Alueellisten palvelujen järjestäminen Salossa on ennen kaikkea poliittinen päätös ja Salon nykyisessä 
taloudellisessa tilanteessa erittäin haastavaa. Otan tämän aloitteen esille palvelurakennekeskustelussa 
syksyllä. 
 
Kiitos aloitteesta ja hyvää kesän jatkoa. 
 
Parhain terveisin 
 
Ari Nyysti 
Johtava hammaslääkäri 
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